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Het is weer tijd voor een update! Er zijn diverse leuke onderwerpen en
evenementen die we graag met je willen delen.

Op 8 april 2025 hebben we onze jaarlijkse ledenvergadering (ALV) gehouden.
Dit jaar in Eindhoven waar we dankzij Philips gebruik konden maken van een
prachtige locatie. Tijdens het evenement heeft Reinoud Mangelmans (Head of
Intellectual Property & Standards Royal Philips) de aanwezigen een inkijkje
gegeven van de Intellectuele Eigendom bij Philips, dat was interessant!

Bij de heerlijke lunch en de netwerkborrel was er voldoende gelegenheid om
met vakgenoten te praten. Eén van de voordelen van een live event: de
mogelijkheid om naast werk gerelateerde discussies ook je netwerk uit te
breiden en te versterken.

Agenda
Evenementen
Diploma uitreiking 30 september 2025
EPAC examen 9 oktober 2025

Bestuursvergaderingen 
1 juli 2025
30 september 2025
17 november 2025
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Nieuws vanuit het bestuur
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Gedurende de ALV hebben we aandacht besteed aan waar we ons als organisatie mee bezighouden. Naast
het organiseren van evenementen is er vanuit het bestuur regelmatig contact met diverse organisaties. Niet
alleen de Offices zoals OCNL, EPO, EUIPO en BOIP maar ook EIPEF, de Orde van Octrooigemachtigden en de
diverse commissies van het Platform, waaronder de examencommissie. Zo blijven we op de hoogte van de
ontwikkelingen binnen ons vakgebied en kunnen we onze leden informeren. Het Platform is ook te vinden op
LinkedIn. We plaatsen vaker berichten, en waar mogelijk, met mooie foto’s.

Bij het doornemen van de financiële stukken is door het Platform voorgesteld om het lidmaatschap te
verhogen. Het Platform heeft het bedrag al vele jaren op hetzelfde niveau kunnen houden. Echter zoals veel
andere zaken, vallen de kosten ook voor het Platform hoger uit. Die kosten worden niet alleen gegenereerd
door het organiseren van de diverse evenementen (waaronder ook het ALV en het examen) maar ook het
optimaliseren van onze processen (zoals aanschaf van software voor onze administratie en de nieuwsbrief) en
onderhoud van onze website en het regelen van de presentjes voor de sprekers tijdens evenementen. 

https://www.linkedin.com/in/platform-formalities-officers-541150298/


Aangezien er tijdens de ALV geen 1/3e meerderheid was, is er een referendum uitgeschreven naar alle leden.
We hebben al de nodige stemmen ontvangen. Mocht je nog geen stem uitgebracht hebben, doe dit dan zo
snel mogelijk. Ook jouw stem is belangrijk! 

In het formele gedeelte van de ALV worden de wisselingen binnen het bestuur alsook bij de commissies van
het Platform aan de leden voorgelegd. Via deze nieuwsbrief bedank ik alle (oud)bestuurs-en commissieleden
voor het vele werk dat ze verzet hebben. Er wordt veel (vrije)tijd en energie gestoken in het organiseren van de
evenementen en het examen, alsook het versturen van de nieuwsbrieven. Om te blijven innoveren wordt er
veel gevraagd van het bestuur en de commissies. Een groot compliment voor het enthousiasme en
gedrevenheid van de (oud)bestuurs-en commissieleden.

In de middag geeft Christina ten Hövel (EPO) een presentatie. Het Platform is blij dat Christina de leden kan
updaten over zowel de ontwikkelingen bij EPO alsook betreffende UPC. De presentatie is duidelijk en zeer
informatief, de nodige vragen worden beantwoord.

Ook het komende jaar blijven we ons inzetten voor interessante masterclasses en het delen van kennis. Je
input en feedback is van grote waarde en is altijd welkom, dus mocht je een idee hebben, neem dan contact
op met het secretariaat@formalitiesofficers.nl.

Het examen voor Formalities Officer is dit jaar gehouden op 27 mei 2025. De kandidaten hebben na weken in
spanning te hebben gezeten begin deze week de uitslag ontvangen. Op 30 september zal de diploma-
uitreiking plaatsvinden voor de geslaagden. Meer daarover in de volgende nieuwsbrief.

In maart is een masterclass octrooien georganiseerd over de ontwikkelingen bij OCNL, in een fijne
vergaderruimte in de Malietoren in Den Haag. Zoals je wellicht van ons gewend bent, zal in het najaar een
merken masterclass worden georganiseerd in samenwerking met BOIP en EUIPO. Ook is het Platform bezig
om een (octrooien) webinar te organiseren, zodat iedereen online kan deelnemen. Meer informatie over de
masterclasses volgt binnenkort.

Ook de andere organisaties zitten niet stil. Zo heeft NAIPA een webinar georaganiseerd over U.S. patent
practice en EPIPA/CIPA over ‘AI voor paralegals’. Het is geweldig om te zien hoe onze partners zich inzetten
voor kennisdeling en professionalisering. 

In april ben ik namens het bestuur aanwezig geweest bij de jaarvergadering van de Orde van
Octrooigemachtigden. Een uitstekende gelegenheid om te netwerken en te bespreken hoe support van de
gemachtigde nog beter kan worden ingevuld. Afgelopen week ben ik bij de jaarvergadering van EIPEF
aanwezig geweest. Er is onder andere gesproken over de opleiding voor zowel de Formalities Officers als ook
de gemachtigden. Voor de ontwikkelingen van ROW95 zal er een apart overleg worden gepland. Dit om te
bespreken welke aanpassingen er binnen de opleiding zullen moeten plaatsvinden. 

Heel veel plezier met het lezen van deze nieuwsbrief. Krijg je inspiratie of heb je vragen of opmerkingen?
Neem dan gerust contact met ons op.

Ik wens alle leden een mooie zomer en graag tot een volgend evenement!

Sandra van Beek
Voorzitter Platform Formalities Officers
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Op 16 mei 2025 heeft er een bestuursvergadering van EPIPA plaatsgevonden in Kopenhagen. DAIPA, de
Deense Association was dit jaar de host. De tweede bestuursvergadering van dit jaar zal online plaatsvinden
op 25 november 2025. 

De voorbereidingen voor het EPAC-examen 2025 zijn in volle gang. Het 4e EPAC-examen zal plaatsvinden op
donderdag 9 oktober 2025. De inschrijving voor het examen sluit op 11 augustus 2025. 

In januari van dit jaar heeft de officiële oprichtingsvergadering van SAIPA, de nationale Association in
Zweden, plaatsgevonden. In Zweden leefde al langer de wens om ook een nationale Association op te richten
en dat is er nu ook echt van gekomen. Tijdens de bestuursvergadering in Kopenhagen hebben we kennis
gemaakt met de bestuursleden van SAIPA en zij hebben de huidige status van SAIPA en de toekomstplannen
met ons gedeeld. Het is de intentie van beiden dat zij in een later stadium zullen toetreden tot EPIPA als
Associate member.

Ook in Duitsland is recent een nationale Association opgericht, VPP. Zij staan, net als SAIPA, nog aan het
begin van het hele proces. Met de bestuursleden van de Duitse Association hebben we afgesproken dat zij
ons op de hoogte houden van hun ontwikkelingen. 

Het bestuur van EPIPA is verheugd met deze mooie ontwikkelingen in Europa. 

Zoals jullie weten heeft EPIPA recent de serie van 3 webinars “AI for Paralegals” georganiseerd. Dit keer met
de technische ondersteuning van CIPA. EPIPA kijkt zeer tevreden terug op deze webinars en we hebben
ondertussen al veel positieve reacties van leden van de nationale Associations ontvangen. Er is nog veel
onwetendheid omtrent “AI” en we hopen dat we de deelnemers al iets meer inzicht hebben kunnen geven in
de snel veranderende wereld van AI. We hebben de intentie om later dit jaar nog een follow up sessie
omtrent AI te organiseren. 

Dolinda de Proost
Voorzitter EPIPA

Nieuws vanuit EPIPA
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Lidmaatschap en facturatie
De facturen voor het lidmaatschap van het Platform Formalities Officers voor het jaar 2025 zijn
inmiddels verstuurd.

Nog even ter herinnering: heb je een nieuwe collega of is er een collega vertrokken, regel de aan- en 
afmelding van het lidmaatschap dan voor het einde van het kalenderjaar. Kijk voor aanmeldingen
op de website voor de benodigde gegevens. Beëindiging van het lidmaatschap dient schriftelijke
gedaan te worden vóór 1 december via secretariaat@formalitiesofficers.nl.

mailto:secretariaat@formalitiesofficers.nl


Octrooien

…. je in de MyEPO omgeving heel makkelijk een gratis “certified copy” van je EP prioriteitsaanvrage kunt
opvragen: MyEPO now enables all users to obtain certified electronic EPO priority documents | epo.org

…. Laos per 1 april 2025 de nieuwste EP validation state is: https://www.epo.org/en/news-
events/news/validation-agreement-laos-takes-effect en https://www.epo.org/en/legal/official-
journal/2025/03/a22.html

…. het EPO op donderdag 26 juni 2025 van 10.00 – 11.00 een online lecture “PCT at the EPO” organiseert.
Registreren kan via de website van het EPO: PCT at the EPO in English | epo.org

…. het EPO per 1 juni 2025 een nieuwe vereenvoudigde procedure heeft geïntroduceerd voor verwijderingen
uit de lijst van “professional representatives”. Het EPO zal een herinnering sturen indien de jaarlijkse bijdrage
niet is betaald voordat het EPO het verwijderingsproces opstart: 
New simplified procedure for deletions from the list of professional representatives | epo.org
 
…. je nieuws van het UPC makkelijk kunt bijhouden door de volgende link toe te voegen aan je favorieten:
News | Unified Patent Court

…. het UPC en EPO samenwerken aan een nieuw Case Management System voor het UPC. 
De planning is om het nieuwe CMS in juli 2025 te lanceren. Authenticatie zal gaan verlopen via een op
software gebaseerd multifactor-authenticatiesysteem. De gebruiker zal de herkenbare gebruikerservaring
ervaren van het systeem dat momenteel door het EPO wordt beheerd:  Progress in the development of new
UPC Case Management System in cooperation with the EPO | Unified Patent Court

Merken

…. in Zuid-Korea vanaf juli 2025 de oppositietermijn voor merkaanvragen wordt verkort van 2 maanden naar
30 dagen.
 
Waarom deze wijziging?

De gemiddelde wachttijd voor een eerste beoordeling van de oppositie is 13 tot 14 maanden;
De wijziging versnelt het registratieproces en helpt aanvragers sneller merkrechten te verkrijgen;
Derden worden aangespoord om sneller actie te ondernemen bij een mogelijke conflictsituatie.

…. China sinds kort strengere eisen hanteert voor doorhalingsverzoeken op basis van “non use”?
Sinds begin 2025 heeft de China National Intellectual Property Administration (CNIPA) de criteria voor
verzoeken tot doorhaling wegens niet-gebruik aanzienlijk aangescherpt. Aangezien de ervaring leert dat
merkaanvragen relatief snel worden geweigerd op basis van een vol merkenregister, is de doorhalingsactie in
China een handig middel om alsnog toe te werken naar een succesvolle registratie.
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Wist je dat ...

https://www.epo.org/en/news-events/news/myepo-now-enables-all-users-obtain-certified-electronic-epo-priority-documents?utm_source=Newsweaver&utm_medium=email&utm_term=Obtaining+certified+EPO+electronic+priority+documents&utm_content=&utm_campaign=epo-newsletter
https://www.epo.org/en/news-events/news/validation-agreement-laos-takes-effect
https://www.epo.org/en/news-events/news/validation-agreement-laos-takes-effect
https://www.epo.org/en/legal/official-journal/2025/03/a22.html
https://www.epo.org/en/legal/official-journal/2025/03/a22.html
https://www.epo.org/en/learning/events/pl83-2025?utm_source=Newsweaver&utm_medium=email&utm_term=PCT+at+the+EPO+in+English&utm_content=&utm_campaign=epo-newsletter
https://www.epo.org/en/news-events/news/new-simplified-procedure-deletions-list-professional-representatives?utm_source=Newsweaver&utm_medium=email&utm_term=Simplified+procedure+for+deletions+from+the+list+of+professional+representatives&utm_content=&utm_campaign=epo-newsletter
https://www.unified-patent-court.org/en/news
https://www.unified-patent-court.org/en/news/progress-development-new-upc-case-management-system-cooperation-epo
https://www.unified-patent-court.org/en/news/progress-development-new-upc-case-management-system-cooperation-epo
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Belangrijkste wijzigingen:
Strengere eisen aan de verzoekende partij: Aanvragers moeten nu beter onderbouwen dat zij
belanghebbenden zijn.
Verhoogde bewijslast: Er is een gedetailleerder en overtuigender vooronderzoek en bewijs nodig om een
verzoek in behandeling te laten nemen.

Op basis van deze strengere criteria zijn de afgelopen periode al meerdere verzoeken tot behandeling van de
aanvraag afgewezen. Het is daarom van belang dat de voorbereiding zorgvuldig gebeurt om een succesvolle
doorhaling te bevorderen. Uiteraard kunnen lokale agenten in China nader adviseren over de criteria.

Modellen

…. de meest recente uitgave van de Richtsnoeren voor het onderzoek van ingeschreven EU modellen op 1 mei
2025 in werking is getreden?

De belangrijkste wijzigingen in de richtlijnen voor ingeschreven EU-modellen zijn als volgt
1. Terminologie geüpdatet

2. Wijzigingen in indieningsprocedures

3. Unity of class-vereiste verwijderd

4. Besluiten over vervallen of ingetrokken ontwerpen

5. Res judicata verduidelijkt

6. Uitbreiding van prioriteitseffecten

7. Aanpassingen in geschillen over rechthebbenden

8. Afschaffing van bepaalde vergoedingen

9. Wijzigingen in verlengingsperiodes

Een volledig overzicht van de wijzigingen is te vinden via de volgende link.

Overig

…. het EUIPO haar bemiddelingsdiensten heeft uitgebreid naar alle merken en modellen-geschillen?

Vanaf 2 juni kunnen partijen in alle inter partes-procedures bij het EUIPO – zoals oppositie- en
nietigverklaringsprocedures voor Uniemerken en EU-modellen – gebruikmaken van bemiddeling om
geschillen op een efficiënte en minnelijke manier op te lossen.

De term registered community design (RCD) is vervangen door registered European Union design
(REUD).
Definities en juridische verwijzingen zijn herzien.

Het is niet langer mogelijk om via nationale bureaus in te dienen.
Het indienen van fysieke modellen (specimens) is afgeschaft.

Ontwerpen hoeven niet langer tot dezelfde Locarno-klasse te behoren bij gezamenlijke indiening.

Mogelijk indien de verzoekende partij een legitiem belang aantoont.

Duidelijkheid over wanneer eerdere beslissingen bindend zijn.

Nu ook van toepassing op artikel 25(1)(e) en (f) van de EUDR.

Wijzigingen in de procedures rond eigendomsgeschillen.

Bepaalde administratieve kosten zijn verwijderd.

Nieuwe berekeningswijze voor verlengingstermijnen.

https://www.euipo.europa.eu/en/news/mediation-services-extended-to-all-eutm-and-registered-eud-disputes
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Voordelen van bemiddeling in IE-geschillen:
Minder tijdrovend en kostbaar dan juridische procedures.
Flexibel, vertrouwelijk en gericht op samenwerking.
Vrijwillig, gratis en volledig online beschikbaar via een beveiligd platform.

De EUIPO Mediation Centre, opgericht in november 2023, bouwt voort op jarenlange ervaring met
bemiddeling binnen de Kamers van Beroep. De uitbreiding naar alle inter partes-zaken maakt het mogelijk om
al in een vroeg stadium tot een oplossing te komen. Het volledige artikel is te vinden via de volgende link.

…. het EUIPO en Europol een bijgewerkt rapport hebben gepubliceerd over misleidende facturen?

Het EUIPO en Europol hebben een nieuw rapport uitgebracht over fraude met misleidende
betalingsverzoeken gericht op houders van intellectuele eigendomsrechten. Zoals inmiddels welbekend
gebruiken fraudeurs openbare gegevens uit merkenregisters om slachtoffers te identificeren. Vervolgens
sturen ze valse facturen via e-mail of post, vaak met vervalste logo’s en certificaten die officiële instanties
imiteren. Sinds 2023 is het aantal frauduleuze verzoeken sterk toegenomen, met een gemiddeld gevraagd
bedrag van €1.500 per slachtoffer. Jaarlijks levert dit naar schatting meer dan € 26 miljoen op voor criminele
netwerken.

De fraudeurs maken gebruik van digitale middelen en AI om hun activiteiten te verbeteren. De EUIPO werkt
samen met Europol en andere instanties om deze praktijken te bestrijden. In Zweden (2017) en Duitsland
(2024) zijn al gerechtelijke uitspraken gedaan waarin deze praktijken als fraude worden erkend.

Het EUIPO roept IE-houders op om waakzaam te zijn en altijd te controleren of betalingsverzoeken legitiem
zijn. Het volledige artikel is te vinden via de volgende link.

…. het EUIPO recentelijk een rapport heeft gepubliceerd over AI en Auteursrecht?

Op 12 mei 2025 bracht het EUIPO een uitgebreide studie uit getiteld “The development of Generative Artificial
Intelligence from a Copyright perspective”. De studie onderzoekt hoe Generatieve AI – die nieuwe content
genereert op basis van bestaande werken – juridische vragen oproept over het gebruik van auteursrechtelijk
beschermd materiaal.

Belangrijkste thema’s van de studie:
1. Gebruik van beschermde werken als trainingsdata voor Generatieve AI-modellen.
2. Juridische status van gegenereerde content en de gevolgen voor makers en ontwikkelaars.
3. Impact op het auteursrechtensysteem en mogelijke oplossingen.

De studie behandelt onder andere:
Hoe Generatieve AI werkt en wat de gevolgen zijn voor het auteursrecht.
De huidige EU-wetgeving, zoals de CDSM-richtlijn en de AI-verordening.
Beschermingsmogelijkheden voor rechthebbenden (zoals opt-out en licenties).
Het belang van transparantie en herkenbaarheid van AI-gegenereerde content.
De economische kansen van een markt voor trainingsdata.
De rol van overheden in het balanceren van innovatie en bescherming.

Het volledige rapport is te vinden via de volgende link.

https://www.euipo.europa.eu/en/news/mediation-services-extended-to-all-eutm-and-registered-eud-disputes
https://www.euipo.europa.eu/en/news/europol-and-euipo-reveal-updated-situation-report-on-misleading-invoices
https://www.euipo.europa.eu/en/news/euipo-releases-study-on-generative-artificial-intelligence-and-copyright


Hoi allemaal. Ik ben Merlijn Bazuine, één van de acht IP-beheerders aan de TU Delft. In mijn rol als IP-
manager begeleid ik onze wetenschappers in het hele octrooiaanvraag-proces. Als ik dat zo zeg klinkt dat
complexer dan het in werkelijkheid is hoor! 

Wanneer we na de Nederlandse “prio” en de PCT procedure, de nationale fase bereiken moet de
vervolgaanvraag namelijk opgepakt worden door een bedrijf, meestal een startup. Dat doen we door de
aanvraag over te dragen volgens de VSNU dealterms en om de één of andere onnavolgbare reden moet dat
altijd ergens halverwege de negentwintigste maand. Dat zijn de ren-momenten. Maar wanneer er geen bedrijf
is om de octrooiaanvraag over te nemen laten we de aanvraag gewoon vrijvallen aan de maatschappij. 

Dat vind ik meteen het minst leuke deel van het werk, helemaal wanneer we er samen met de
octrooigemachtigde juist in geslaagd zijn om alle claims positief te krijgen. Dat vind ik zo zonde van alle uren
die er door haar of hem in gestoken zijn om een mooie aanvraag neer te zetten. Daar voel ik me dan een
beetje schuldig onder, hoewel er vrij weinig is wat je eraan kan doen. Je bent toch afhankelijk van de markt.

Het leukste deel van mijn werk vind ik het beantwoorden van de honderdduizenden vragen die (goede!) jonge
ondernemers hebben over het octrooiproces. Ik help mensen graag verder. Daarbij lever ik ook een meer
maatschappelijke bijdrage op IP-gebied, zo heb ik de TUD-research softwarerichtlijn geschreven (met daarin
aandacht voor CII’s) en mocht ik een bijdrage leveren aan de NFU-richtlijn voor maatschappelijk verantwoord
licentiëren.

Ik ben eigenlijk min of meer bij toeval in het IP-vak gerold. Van huis uit (en van hart uit) ben ik een
wetenschapper. Na mijn promotie in Leiden ben ik naar Amerika vertrokken om daar mijn onderzoek voort te
zetten. Dat resulteerde in een octrooi wat meteen de basis vormde voor een startup. De startup is inmiddels
allang weer failliet en het octrooi verlopen, maar zo kwam ik wel in contact met de wereld van het
octrooirecht. 

Eenmaal terug in Nederland kwam mijn wetenschappelijke carrière helaas ten einde omdat ik er niet in
slaagde om een prestigieuze veni-aanvraag binnen te hengelen. Er moesten toch boterhammen met
pindakaas voor de kinderen op tafel komen en dus besloot ik om in de avonduren rechten te gaan studeren
terwijl ik overdag werkte als subsidieconsultant. 

Nadat ik was afgestudeerd met een master in IP-recht zag ik de vacature voor mijn huidige rol. Dat leek me
toen wel een goede stap om meer ervaring op te doen in het octrooiproces en ondertussen fijn-educatief mee
te kunnen lezen met alle voorbeelden die ons dagelijks door de octrooigemachtigden worden aangeleverd.
Iets wat ik nog altijd met veel plezier doe overigens, ik leer zó veel van al die verschillende stijlen en aanpak!

Even voorstellen
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Eenmaal op de TU Delft kwam ik in contact
met de Formalities Officers die bij ons de IP-
administratie doen. En omdat ik eigenlijk
alles wil kunnen en kennen wat mensen om
mij heen doen heb ik me toen ingeschreven
voor de cursus Formalities Officer. 

Om je vraag meteen te beantwoorden: Ja, ik
ben voor gek verklaard dat ik dat deed
zonder dat het strikt nodig was voor mijn
werk, en ja die mensen hadden gelijk! Maar,
het was wel een bijzonder leerzame en
verrijkende uitdaging. Ik begrijp het proces
beter en kan daardoor ook zaken beter
uitleggen aan onze “cliënten”. 

Dus wat mij betreft was het absoluut de
moeite waard, al laat ik het EPAC-examen
even lekker voor wat het is. Ver weg. 

“Het leukste deel van mijn werk vind ik het beantwoorden van
de honderdduizenden vragen die (goede!) jonge ondernemers

hebben over het octrooiproces”

Dat vind ik overigens het mooie van het Platform, al die leermogelijkheden en informatie, al die extra kennis
en interessante, gedreven professionals om te ontmoeten. Prachtig vind ik dat, dus graag tot ziens bij een van
de bijeenkomsten van het Platform!

Vacatures
Op onze website is momenteel  onderstaande
vacature geplaatst:

Formalities Officer (Paralegal) bij Stamicarbon

De volledige vacaturetekst staat op onze website.

Heeft jouw bedrijf interesse in het plaatsen van
een vacature op de website en/of in de
nieuwsbrief, neem dan contact met ons op via
secretariaat@formalitiesofficers.nl.

https://formalitiesofficers.nl/assets/vacatures/2025/stamicarbon-formality-officer-(paralegal)-in-sittard.pdf
https://formalitiesofficers.nl/assets/vacatures/2025/stamicarbon-formality-officer-(paralegal)-in-sittard.pdf
mailto:secretariaat@formalitiesofficers.nl


Na tien jaar met veel plezier en enthousiasme secretaris te zijn geweest van het Platform, was het op 8 april
dan echt tijd om het stokje over te dragen. Aan de ene kant jammer, want het is ontzettend leuk om te doen,
maar het is ook goed dat er af en toe een frisse wind waait. Nieuwe energie, nieuwe ideeën en hopelijk ook
een kritische blik op de onderwerpen die ons vak raken.

Sinds de oprichting in 2009 ben ik betrokken geweest bij het Platform. Ik begon als lid van de
Nieuwsbriefcommissie samen met Shanna Grotenhuis, Debby de Brouwer en Ellen Offenberg. Met veel plezier
hebben we toen de nieuwsbrief vormgegeven. Daarnaast zat ik met Ed Verkaaik en Saskia Marcus in de
inmiddels opgeheven Commissie Permanente Educatie. We adviseerden het bestuur over het wel of niet
bijhouden van PE-punten, zoals dat bij Nederlandse octrooigemachtigden verplicht is.

In 2014 kreeg ik de vraag of ik het secretariaat van Henk Spraakman wilde overnemen. Mijn drie kinderen
waren inmiddels wat ouder, dus ik zei volmondig “ja”. Ik ben enorm trots, maar vooral dankbaar dat ik zo lang
heb mogen bijdragen aan de beroepsvereniging van het mooiste vak dat er is: Formalities Officer!

Ik heb genoten van de constructieve discussies tijdens meer dan 50 bestuursvergaderingen, van de tientallen
Masterclasses die ik mede heb mogen organiseren en het contact met sprekers, OCNL, WIPO en het EPO. 

Time flies when you're having fun!
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De diploma-uitreikingen op feestelijke locaties in
Utrecht waren altijd een feestje, net als ons 10-
jarig jubileum in 2019 bij CORPUS en het 15-jarig
jubileum vorig jaar in Burgers’ Zoo. Soms was het
best spannend: is het programma interessant
genoeg? Is de locatie leuk? Komt de spreker op
tijd? Gelukkig kregen we steeds positieve
feedback en complimenten van jullie.

Het is ontzettend leuk en leerzaam om te werken
aan de professionalisering van ons vak en
inspirerend om met vakgenoten samen te
werken en te sparren over (administratieve)
uitdagingen in ons dagelijks werk.

Ik wil het bestuur en alle leden bedanken voor
het vertrouwen dat jullie in mij hebben gesteld.
En ik wens het nieuwe bestuur alle succes,
wijsheid én vooral veel plezier toe.

Aangezien het bloed kruipt waar het niet gaan kan, sluit ik me weer aan bij de Commissie Communicatie – op
die manier blijf ik toch een steentje bijdragen aan het Platform. Helemaal van me af zijn jullie dus nog niet...

Graag tot ziens bij een volgende bijeenkomst – dan “gewoon” als deelnemer!

Melanie Custers-van Spronsen
Genmab B.V.

“Ik ben enorm trots, maar vooral dankbaar dat ik zo lang
heb mogen bijdragen aan de beroepsvereniging van het

mooiste vak dat er is: Formalities Officer!”



ALV & Conferentie 8 april 2025

Op 8 april 2025 was het weer tijd voor de Algemene
Ledenvergadering van het Platform. Voor deze
vergadering worden we vaak uitgenodigd op
bijzondere plekken en dit jaar was geen
uitzondering: op uitnodiging van Philips
verzamelden we ons in de ochtend van 8 april op de
High Tech Campus in Eindhoven. Na ontvangst met
een kopje koffie trapte het bestuur de dag af met
het officiële gedeelte: de ALV zelf. Alle belangrijke
zaken werden doorgenomen, zoals de financiën en
de wisselingen die binnen het bestuur gaan
plaatsvinden. 

10

Sfeerverslagen 

We gingen vlot door de agenda heen en al snel zat de ALV er weer op voor dit jaar. Hierna was het woord aan
Reinoud Mangelmans, Head IP van Philips. In een uitgebreide presentatie gaf hij ons een kijkje in het IP-
portfolio van één van Nederlands grootste bedrijven en vertelde hij ons bijvoorbeeld over al hun verschillende
producten die wij al dan niet in het dagelijks leven gebruiken.

Na afloop van deze boeiende presentatie was het tijd voor lunch. Dit is altijd een fijne gelegenheid om bij te
praten met vakgenoten die je niet zo vaak ziet, wat zorgt voor een boel gezelligheid.

De tijd vloog voorbij en al snel was het tijd voor het middagprogramma, dat in zijn geheel werd verzorgd door
Christina ten Hövel van het EPO. Zij praatte ons bij over alle ontwikkelingen bij het EPO op het gebied van
bijvoorbeeld MyEPO en het Unitair Octrooi. Een waardevolle tweede helft van weer een leerzame dag, die
werd afgesloten met een gezellige netwerkborrel.

Mirjam Dolstra
EP&C



FO Opleiding & Examen Certified Formalities Officers

Tijdens de opleiding tot Formalities Officer heb ik veel geleerd over de administratieve en juridische processen
binnen de IP-sector. De klassikale lessen waren erg prettig want er was veel ruimte om vragen te stellen en de
docenten legden alles duidelijk en stap voor stap uit. Dat maakte het makkelijker om de soms ingewikkelde
stof goed te begrijpen.

Wat ook hielp, was dat we met de groep een WhatsApp-groep aanmaakten. Zo konden we onderling vragen
stellen, tips delen en elkaar motiveren tijdens het studeren. Daarnaast heb ik ook advies gevraagd aan
collega’s die de opleiding eerder hadden gevolgd. Zij gaven me handige tips over hoe ik me het beste kon
voorbereiden op het examen.

Een week voor het examen heb ik een studieweek voor mezelf ingepland, waarin ik me echt volledig heb
kunnen focussen. Die voorbereiding gaf me veel rust. Het examen zelf was best uitdagend, maar eerlijk en
goed georganiseerd. Door veel te oefenen met voorbeeldvragen en oude examens wist ik ongeveer wat ik kon
verwachten. Op de dag van het examen waren mijn collega’s op kantoor aanwezig voor morele steun en om
me na afloop op te vangen. Dat was echt heel fijn, ook al viel het examen uiteindelijk reuze mee en ben ik niet
omgevallen 😉. Tijdens het maken van het examen merkte ik dat ik de belangrijkste begrippen en procedures
goed kon terugvinden in het trainingsmateriaal, wat me zelfvertrouwen gaf. Al met al was het een waardevolle
en leerzame ervaring. Ik heb niet alleen mijn kennis en vaardigheden versterkt, maar ook het gevoel gekregen
dat ik er echt klaar voor ben om deze rol professioneel in te vullen.

Chantal van Doren van Tongeren
Philips
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Uitslag Prijspuzzel
De zin die we zochten: Zien we jou tijdens de ALV bij Philips? De cadeaubon van Bol.com is gewonnen door Elien
Postma. Hieronder de reactie van Elien:

“Leuk dat ik de prijsvraag nog een keer mocht winnen (na de eerste keer 3 jaar geleden)! In combinatie met
andere cadeaubonnen heb ik “a few of my favourite things” kunnen kopen: een DVD-box van The Sound of
Music, de Goliath-puzzel van Athene, de roman “Jozef en zijn broers” van Thomas Mann die nog op mijn
verlanglijstje stond (meer dan 1300 pagina’s).”
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